
Protokoll -sektionens styrelse
1 mars 2022

Protokoll från styrelsemöte F03–VT22
I Ledningscentralen kl. 17.30 tisdagen den 22 februari 2022

§ 1 O.F.M.Ö.

Styrelseordförande Hannes Ryberg förklarade mötet öppnat 17.30.

§ 2 Närvaro

Hannes Ryberg
Erik Thylefors
Emma Engdahl
Nils Thorin
Aron Allen

Klara Stefansson
Hjalmar Mårtensson
Johan Furuhjelm
Svante Sandblom
Love Barany

Erik af Klinteberg
Isabella Ljung
Erik Nilsson

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivits upp på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelsele-
damöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Styrelseledamot Hjalmar Mårtensson utsågs att, jämte styrelseordförande Hannes Ryberg, ju-
stera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelseordförande Hannes Ryberg meddelade att dagordningen skickats ut under söndagen.

Styrelsen beslutade

att godkänna dagordningen som den låg.

§ 6 Meddelanden

Love Barany, sektionens kårkontakt från TLTH meddelade att det var heltidarpub den 22 mars.
Vidare förklarade Barany att bastun i kårhuset var stängd för närvarande på grund av missköt-
sel. Misskötsel kan leda till att en sektion blir avstängd från bastun. Barany meddelade också att
valfm (hittas via https://www.tlth.se/val/valfm) öppnat där man kan kandidera samt
nominera till olika poster och att det speak up days (hittas via https://fb.me/e/nS56qDFJE)
närmar sig vid vilka man kan vinna högtalare, hörlurar samt presentkort.

§ 7 Rapporter

Ingen närvarande hade något att rapportera.
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§ 8 Återemitterad punkt: Underhåll av bar

Styrelseordförande Hannes Ryberg föredrog punkten. Ryberg förklarade att prylmästeriet hade
material till att genomföra reparationen och ansåg därmed punkten behandlad.

Styrelsen beslutade

att lägga punkten till handlingarna.

§ 9 Bordlagd punkt: Revisorernas access

Revisor Isabella Ljung föredrog punkten enligt handlingarna och meddelade att verifikat pär-
marna finns i arkivet och att dessa kan komma att behövas.

Mötet diskuterade huruvida styrelsen kunde tillhandahålla dokument från arkivet direkt vid
önskemål från revisorerna samt vad som fanns i arkivet som kunde bidra till att revisorerna inte
hade access.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen som den låg

att sätta sektionsordförande Nils Thorin till beslutsuppföljningsansvarig och sätta redo-
visningsdatum till F04–VT22.

§ 10 Ge access till atleter som är ansvariga för veckovisa evenemang

Styrelseledamot Aron Allen föredrog motionen enligt handlingarna.

Vice ordförande Emma Engdahl undrade varför motionen var så specifik gällande vilka och hur
många som skulle få access. Allen svarade att det berodde på att inte för många skulle ha access
till ambassaden. Styrelseordförande Hannes Ryberg inflikade att det var en ändring i en riktlinje
och därför var enkel att ändra om så skulle krävas.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen i sin helhet

att sätta sektionsordförande Nils Thorin som beslutsuppföljningsansvarig till F04–VT22.

§ 11 Motion angående försköning av Fysicum

Kassör Erik Nilsson föredrog motionen enligt handlingarna och meddelade att det endast krävs
godkännande av motivet från Fysicum utöver färgen.

Styrelseledamot Hjalmar Mårtensson frågade hur länge träpanelen kommer att vara kvar och
Nilsson svarade att fysicum själva inte vet.

Styrelseordförande Hannes Ryberg undrade om motivet bestäms av sektionen. Nilsson svarade
att motivet inte kommer bestämmas av sektionen.

Det förekom diskussioner om priset. Det konstaterades att fonder finns om det uppkommer
viktiga inköp samt att halva terminen har gått och det var en rimlig summa med tanke på
hur mycket pengar som fanns kvar i styrelsens disponibla budget. Det ansågs för övrigt inte
nödvändigt att koordinera med föset då det inte var några större mängder färg.

Styrelsen röstade om lämplig budget och fann att projektet skulle få 3000kr.
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Styrelsen beslutade

att tillsätta en projektgrupp angående försköning av Fysicum med Erik Nilsson som pro-
jektor som får upp till 3000kr att genomföra detta.

§ 12 Motion angående inköp av nytt mixerbord

Johan Furuhjelm föredrog motionen enligt handlingarna.

Vice ordförande Emma Engdahl undrade om detta skulle kunna köpas på prylmästeriet eller
sexmästeriets budget. Furuhjelm svarade att han blivit ombedd att gå till mötet och låta styrelsen
bestämma.

Styrelseordförande Hannes Ryberg ansåg att köpet skulle genomföras med pengar från fonden
för reparation och underhåll.

Mötet diskuterade om det var värt att endast ersätta mixerbordet och kompabiliteten mellan
den gamla utrustningen och det nya mixerbordet.

Furuhjelm yrkade på

att jag, Johan Furuhjelm, äskar upp till 2000kr från fonden för reparation och underhåll
för inköp av mixerbord

styrelsen beslutade

att godkänna Johan Furuhjelms yrkande

att sätta styrelseledamot Hjalmar Mårtensson som beslutsuppföljningsansvarig och sätta
redovisningsdatum till F04–VT22.

§ 13 Andra läsningen: Tillägg av mellanrum efter paragraftecken i stadgar

Styrelseordförande Hannes Ryberg föredrog motionen.

Styrelseledamot Aron Allen bad om att få det fört till protokollet att styrelseledamot Hjalmar
Mårtensson inte är nöjd med punkten. Styrelseledamot Hjalmar Mårtensson svarade att han var
glad att hans missnöje uppmärksammades.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

Styrelseledamot Aron Allen yrkade på

att sätta styrelseledamot Hjalmar Mårtensson till beslutsuppföljningsansvarig och sätta
redovisningsdatum till F04–VT22.

Styrelsen beslutade

att avslå styrelseledamot Aron Allens yrkande.

Styrelseledamot Aron Allen reserverade sig mot beslutet enligt bilaga.

Styrelsen beslutade

att sätta styrelseordförande Hannes Ryberg till beslutsuppföljningsansvarig och sätta re-
dovisningsdatum till F04–VT22.
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§ 14 Beslutsuppföljning

Taget Beslut Ansvarig Redovisning

F02–VT22 Skriva cafémästare som
firmatecknare Hjalmar Mårtensson F03–VT22

F02VT–22 Skriva näringslivsansvariga som
firmatecknare Hjalmar Mårtensson F03–VT22

F02–VT22 Access för gamla kassörer Hannes Ryberg F03–VT22

F02–VT22 Förtydligande angående
cafémästares sektionskort Klara Stefansson F03VT–22

F02–VT22 Skriva funktionärsposters namn i
bokstavsordning i Policy för val Aron Allen F03–VT22

F02–VT22
Redaktionell ändring i
Reglemnete angående
bytesfaddrar

Emma Engdahl F03–VT22

Skriva cafémästare som firmatecknare

Styrelseledamot Hjalmar Mårtensson meddelade att det är gjort.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen och lägga densamma till handlingarna.

Skriva näringslivsansvariga som firmatecknare

Styrelseledamot Hjalmar Mårtensson meddelade att det är gjort.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen och lägga densamma till handlingarna.

Access för gamla kassörer

Styrelseordförande Hannes Ryberg meddelande att det är gjort och att access är given. Ry-
berg lyfte att det inte går att ge access som försvinner ett visst datum och undrade gällande
uppföljning av borttagning av access.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen och lägga densamma till handlingarna.

Förtydligande angående cafémästares sektionskort

Styrelseledamot Klara Stefansson meddelade att det är gjort.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen och lägga densamma till handlingarna.

Skriva funktionärsposters namn i bokstavsordning i Policy för val

Styrelseledamot Aron Allen meddelade att det inte är klart ännu.

Styrelsen beslutade

att skjuta upp redovsningen av denna punkt till nästa protokollförda möte.

Redaktionell ändring i Reglemnete angående bytesfaddrar
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Vice ordförande Emma Engdahl meddelade att det är gjort.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen och lägga densamma till handlingarna.

§ 15 Arbetsgruppsrapporter och redovisning

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning

F01–VT22 Arbetsgrupp för omarbetning av
Policy för grafisk profil Gustav Arvidsson F04–VT22

Det fanns ingen arbetsgrupp som behövde redovisa.

§ 16 Övrigt

Johan Furuhjelm meddelade att han hittat manualen till mixerbordet och att det verkar lovande.

Kårkontakt Love Barany meddelade att han har budget till att ta med sig fika till några av dessa
möten.

§ 17 Nästa möte

Nästa möte sattes till tisdagen den 22 mars kl 17.15 i Ledningscentralen.

§ 18 O.F.M.A.

Styrelseordförande Hannes Ryberg förklarade mötet avslutat 18.36.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Hannes Ryberg
Styrelseordförande

Erik Thylefors
Sekreterare

Hjalmar Mårtensson
Justerare
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Handlingar -sektionen inom TLTH
20 februari 2022

Styrelsemöte F03–VT22
I Ledningscentralen,

tisdagen 22/2 kl 17.30

§ 1 O.F.M.Ö. (Beslut)

§ 2 Närvaro (Beslut)

§ 3 Adjungeringar (Beslut)

§ 4 Val av justerare (Beslut)

§ 5 Godkännande av dagordning (Beslut)

§ 6 Meddelanden (Information)

§ 7 Rapporter (Information)

§ 8 Återremitterad punkt: Underhåll av bar (Beslut)

§ 9 Bordlagd punkt: Revisorernas access (Beslut)

§ 10 Ge access till atleter som är ansvariga för veckovisa evenemang (Beslut)

§ 11 Motion angående försköning av Fysicum (Beslut)

§ 12 Motion angående inköp av nytt mixerbord (Beslut)

§ 13 Andra läsningen: Tillägg av mellanrum efter paragraftecken i Stadgar (Beslut)

§ 14 Beslutsuppföljning (Beslut)

Taget Beslut Ansvarig Redovisning

F02–VT22 Skriva cafémästare som
firmatecknare Hjalmar Mårtensson F03–VT22

F02–VT22 Skriva näringslivsansvariga som
firmatecknare Hjalmar Mårtensson F03–VT22

F02–VT22 Access för gamla kassörer Hannes Ryberg F03–VT22

F02–VT22 Förtydligande angående
cafémästares sektionskort Klara Stefansson F03–VT22

F02–VT22 Skriva funktionärsposters namn i
bokstavsordning i Policy för val Aron Allen F03–VT22

F02–VT22
Redaktionell ändring i
Reglemente angående
bytesfaddrar

Emma Engdahl F03–VT22



F-sektionen inom TLTH
Box 118

221 00 Lund
ordf@fsektionen.se
fsektionen.se

Handlingar: F03–VT22 Sida 2 av 9

§ 15 Arbetsgruppsrapporter & redovisning (Beslut)

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning

F01–VT22 Arbetsgrupp för omarbetning av
Policy för grafisk profil Gustav Arvidsson F04–VT22

§ 16 Övrigt (Beslut)

§ 17 Nästa möte (Beslut)

§ 18 O.F.M.A. (Beslut)
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§ 8 Återremitterad punkt: Underhåll av bar

Under förra styrelsemötet skickades bilaga 1 in av pubmästare Isabelle Byman. Det beslutades
att sexmästeriet tillsammans med prylmästeriet skulle se över vad sektionen redan hade och vad
som skulle behöva införskaffas, och sedan återkomma till nästa styrelsemöte.

§ 9 Bordlagd punkt: Revisorernas access

Revisor Isabella Ljung skickade in följande punkt:

Enligt reglementet ska revisorerna kontinuerligt kolla över bokföringen. Äldre verifikatpärmar
förvaras i arkivet och det vore till hjälp att komma åt dem för att göra ett bra jobb. Dessutom
har revisorerna rätt till fika när de bokför men då krävs ofta access till caféförrådet.

Jag yrkar därför

att i Riktlinjer för access ge revisorerna access till källaren och arkivet

att i Riktlinjer för access ge revisorerna access till caféförrådet.

§ 10 Ge access till atleter som är ansvariga för veckovisa evenemang

Styrelseledamot Aron Allen skickade in följande punkt:

Atleterna gör mycket skoj som kräver bunkeraccess. Det är ofta dessa skojsiga grejer görs utanför
skoltid, då få med access är i MH. Dessutom så gör atleterna, till skillnad från många andra
funktionärer, många saker utan idrottsförman eller kulturminister närvarande.

Jag yrkar därför

att i Riktlinjer för access ge fyra atleter med särskilt ansvar för racketfredagar, sporta
med E, fotbollskorpen och volleybollkorpen access till ambassaden.

§ 11 Motion angående försköning av Fysicum

Prokrastinerare Erik Nilsson skickade in bilaga 2, 3 och 4.

§ 12 Motion angående inköp av nytt mixerbord

Johan Furuhjelm skickade in följande punkt:

Jag och Axel bergenfelt har inventerat PA-tekniken från både sexet och pryl och tillsammans
lyckats laga det så att det nu ska vara möjligt med 4 högtalare i MH (woohoo!)

Vi upptäckte dock att vårt gamla mixerbord (årgång 1988) är sönder på flera sätt och är både
oberäkneligt och onödigt komplicerat. Dessutom glappar strömförsörjningskabeln och det kan
definitivt ses som en säkerhetsrisk. Dessutom ger det ifrån sig signaler när det skakas vilket kan
skada andra delar av teknikutrustningen till högtalarna.

Vi föreslår inköp av en Yamaha MG10 (https://www.thomann.de/gb/yamaha_mg10.htm, un-
gefär 1 666 kr i skrivande stund) vilket är ett mindre mixerbord och samma som används på
kåren. Vi borde passa på att köpa detta medan vi har Axel som vet exakt hur det fungerar!
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§ 13 Andra läsningen: Tillägg av mellanrum efter paragraftecken i Stadgar

Undertecknad skickade in följande punkt:

Enligt svenska skrivregler ska det alltid vara ett mellanrum mellan paragraftecken och paragraf-
nummer. Så ser det dock inte ut i sektionens stadgar, och det är lite stelt.

Jag yrkar därför

att i Stadgar införa ett mellanrum mellan alla paragraftecken och paragrafnummer där
det inte redan finns ett mellanrum.

I sektionens tjänst,

Hannes Ryberg
Styrelseordförande 21/22
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Sektionsglädje Erik Nilsson
18 februari 2022

Försköning av Fysicum
Projektansökan

Ärade styrelse! Alltför ofta har jag suttit i Alumni och, i flykt från KontSys, stirrat ut genom fönstret. Min
blick har, som av ödets trådar, dragits mot det ply-woodplank som täcker den tidigare söndersprängda
väggen på Riggen. Sporrad av den groteska synen av naket trä och klotter (och i gripen av prokrastine-
ringens klor) skickade jag ett mail till Prefekten på Fysicum.

Konversationen utlöpte i Lit idé, ni får måla på vår vägg", så nu ber jag F-sektionen om spons.

Plan

Inledningvis

Tillsätt en expertgrupp som ansvarar för projektet - Löst! Jag, Mangi Bengtsson och Daniel Fogelberg
har slagit våra kloka huvud ihop. Daniel, som jobbat i färgbutik, är Senior Technical Supervisor och
Mangi, som designat exempelvis dekor till SåS 2021, är Senior Designer.

Därefter

Sök tillstånd från Fysicum samt sponsring från sektionen - Pågående! Fysicum har gett oss tillåtelse
(Bilaga 1) att måla på väggen. Det som krävs från F-sektionen är pengar för att köpa in färg. Kostnads-
kalkyl finns bifogad (2).

Slutligen

Engagera sektionensmedlemmar till att måla väggen - Enkelt! Planera en dag mot slutet av mars (för-
slagsvis innan VT) där alla som vill kan komma förbi och måla. Gör det även möjligt att föranmäla för
de som vill få en bekräftad plats vid väggen i förväg

Behov
Vi yrkar att sektionen går in med 3000:- för inköp av färg. Om detta anses för mycket kan grundfärg
slopas för att spara in 1000:- och därmed landa på 2000:-. Detta innebär dock att nuvarande klotter
riskerar att synas igenom, samt att färgerna inte blir lika klara.

I försköningens tjänst,

Erik Nilsson
Prokrastinerare
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Budget för målning av vägg Fysicum  
 

• Grundfärg: 2 burkar á 2,5 liter. 499 kr per burk, totalt 998 kr 
• Täckfärg: 6 burkar á 1 liter. 309 kr per burk, totalt 1854 kr 
• Målningstvätt: 1 flaska á 1 liter. 72 kr per flaska, totalt 72 kr 
• Verktyg: Finns i bunkern 

 
Totalt: 998 + 1854 + 72 = 2924 kr 
 

https://www.beijerbygg.se/privat/sv/produkter/farg/fargtillbehor/rengoringsmedel/mal
ningstvatt-innan-malning 
 
https://www.beijerbygg.se/privat/sv/produkter/farg/utomhusfarg/fasadfarg/tackfarg-
tinova-exterior-svart-1l-337-006013620 (blandas i önskade kulörer) 
 
https://www.beijerbygg.se/privat/sv/produkter/farg/utomhusfarg/grundfarg/tragrund-
tinova-vit-2-5l-007076267 
 
  



Sekreterare F-sektionen <sekreterare@fsektionen.se>

Reservation 21/2
1 meddelande

Styrelseledamöter F-sektionen <styrelseledamoter@fsektionen.se> 23 februari 2022 12:31
Till: sekreterare@fsektionen.se

Jag vill reservera mig mot beslutet att inte välja Hjalmar Mårtensson till beslutsuppföljningsansvarig för § 13 Tillägg av mellanrum efter paragraftecken i Stadgar med motiveringen:
Jag blev väldigt ledsen att Hjalmar inte blev beslutsuppföljningsansvarig när han blev så glad av att hans uttrycke för ett visst missnöje över punktens relevans var med i förra mötets protokoll.

-- 
Tjolahoppsan,

Aron Allen
Styrelseledamot
F-sektionen inom TLTH

Adress: Matematikhuset
Sölvegatan 18,
22362 Lund

Hemsida:https://fsektionen.se/ 

Email: 
styrelseledamoter@fsektionen.
se


